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Tisztelt Polgármester Asszony!

Tavaly a budavári képviselő-testület 200 miNió forintos vissza nem térítendő támogatásról 
döntött, melyet a megállapodás alapján a Főváros a Vérmező fejlesztésére fordíthat.

A környéken élők rendszeresen megkeresnek látva a fejlesztések során felmerült 
problémákat és ad hoc megoldásokat. Ami a legutóbbi ütemmel kapcsolatban felmerült, 
hogy mi értelme volt annak, hogy a meglévő szemeteseket egyszercsak lefedték, majd nem 
sokkal később lecserélték, és ez mekkora költséget jelentett. Az újonnan kihelyezett padok és 
hulladékgyűjtők számát is sokan keveslik a korábbiakhoz képest. Azt szeretném kérdezni 
Polgármester asszonytól:

Összesen hány pad volt a Vérmezőn, amit elszállítottak, és mennyit helyeztek ki? Összesen 
hány hulladékgyűjtő volt a Vérmezőn, amit elszállítottak, és mennyit helyeztek ki? Mennyibe 
került az ideiglenes fedés biztosítása, ami pár napig szolgálta a célt? A kihelyezett új gyűjtők 
valóban varjúbiztosak, ahogy ígérték? Többen megjegyezték ugyanis, hogy az előzetes 
egyeztetéseken, a közösségi tervezések alkalmain nem pontosan ilyenekről volt szó. Mekkora 
költsége volt összesen a padok és hulladékgyűjtők cseréjének?
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